
Mestské zastupiteľstvo vo Fiľakove 
 

Z á p i s n i c a 
napísaná na  zasadnutí mestského zastupiteľstva  vo Fiľakove konanom dňa 

25. júna 2015 
 

Počet poslancov: 15 
Prítomní: podľa priloženej prezenčnej listiny 
Neprítomní: podľa priloženej prezenčnej listiny 
 
Ďalší prítomní: 
Mgr. Attila Agócs, PhD. – primátor mesta 
Mgr. Ľudmila Svoreňová – prednostka MsÚ 
Ing. Ladislav Estefán – hlavný kontrolór mesta 
 
Ing. Zoltán Varga – vedúci odd. E a MM 
Ing. Ivan Vanko -  vedúci odd. výst., ŽP a SR 
JUDr. Norbert Gecso – vedúci  odd. vnútornej správy 
Bc. Pavel Baláž – náčelník MsP 
PhDr. Peter Fehér – vedúci odd. školstva kultúry a športu 
Bc. Erika  Szabová – vedúca referátu ekonomiky 
 
Ing. Vince Erdős – riaditeľ VPS 
Mgr. Viktória Tittonová, PhD.-  riaditeľka  HMF 
Ing. Štefan Estergomi -  konateľ  Filbyt, s.r.o. 
Ing. Mária Veliká -  riaditeľka Nezábudka n.o. 
Tibor Danyi – v.z. riaditeľ  MsKS  
Mgr. Štefan Újpál – riaditeľ ZŠ Školská 1 
Mgr. Roland Bozó – riaditeľ  ZŠ s VJM Š. Koháriho II. 
Mgr. Ildikó Wágnerová – riaditeľka ZŠ Farská lúka 64/A 
Mgr. Štefan Šimko  - riaditeľ  ZŠ s VJM  L. Mocsáryho,  Farská lúka 64/B 
Mgr. František Mráz -  riaditeľ ZUŠ 
 
R o k o v a n i e : 
                  
     Rokovanie mestského zastupiteľstva vo Fiľakove zvolal primátor mesta  v zmysle  § 12 
ods. 1 zák. č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení zmien a doplnkov. Pán primátor 
konštatoval, že je prítomná nadpolovičná väčšina poslancov a schôdzka je uznášaniaschopná. 
Program rokovania bol schválený nasledovne: 

1) Otvorenie 
2) Voľba návrhovej komisie 
3) Interpelácie poslancov  
4) Vyhodnotenie  návrhov podaných komisiami MZ  
5) Hodnotiaca  správa  o plnení   programového rozpočtu mesta  

a rozpočtu  PO a RO mesta k 31.12.2014, výsledky  auditu, 
prerokovanie záverečného  účtu  mesta za rok 2014, Stanovisko 
HK  mesta k záverečnému účtu  

6) Návrh VZN   mesta o podmienkach   držania   psov na území 
mesta Fiľakovo 

7) Návrh na zmenu VZN o sociálnych službách 



8) Návrh VZN mesta  o poskytovaní dotácií z rozpočtu mesta 
Fiľakovo 

9) Plány  práce  orgánov mesta na II. polrok 2015 
10) Správy predkladané  hlavným kontrolórom mesta  
11) Majetkovoprávne záležitosti 
12) Aktuálne záležitosti mesta  

a) Verejné zhromaždenie obyvateľov obce 
b) Návrh  ceny  na vývoz žúmp a septikov pre  obyvateľov    
    v častiach mesta  bez  splaškovej kanalizačnej siete 
c) Návrh na udelenie ocenení mesta  
d) Schválenie rozpočtových opatrení 
e) Vymenovanie komisie  na  výber nájomcov pre  12 b. j. na ul.  
     Železničnej 
f)  Hodnotiaca správa FTC  za  I. polrok 2015 
g) Rôzne 

13) Diskusia 
14) Schválenie návrhu uznesení 
15) Záver 

 
 
 
Primátor mesta  dal hlasovať o schválení  programu rokovania mestského zastupiteľstva: 
Prítomní: 11, Á: 11, N:0, Zdr.  sa: 0 
Hlasovanie: 
ÁNO: Anderko Zoltán, Cirbus Vladimír, Czupper Tibor, Eibner  Róbert, Ing. Ladislav Fehér, 
Kelemen Erik, Ing. Kerekes László, Ing. Mák Dávid, Oroszová Margita, Jozef Tankina, 
PaedDr. Tankina Tóth Tímea   
NIE : 0 
Zdržal sa: 0 
Poslanci hlasovaním schválili program rokovania  mestského zastupiteľstva. 

 
 

Pán primátor  za overovateľov zápisnice z dnešného rokovania určil nasledovných poslancov 
MZ: 
 
 

PaedDr. Tankina Tóth Tímea a 
Vladimír Cirbus. 

 
 
 
Do návrhovej komisie boli navrhnutí nasledovní poslanci  MZ a neposlanci : Bc. Szabová – 
predsedníčka,  členovia – p. Anderko, p. Czupper, Ing. Mák, p. Tankina  
Poslanci hlasovaním  členov návrhovej komisie schválili nasledovne: 
Prítomní: 11, Á: 11, N:0, Zdr.  sa: 0 
Hlasovanie: 
ÁNO: Anderko Zoltán, Cirbus Vladimír, Czupper Tibor, Eibner  Róbert, Ing. Ladislav Fehér, 
Kelemen Erik, Ing. Kerekes László, Ing. Mák Dávid, Oroszová Margita, Jozef Tankina, 
PaedDr. Tankina Tóth Tímea  
NIE : 0 



Zdržal sa: 0 
 
 
K bodu č. 3) Interpelácie poslancov  
 
Ing. Kerekes  predložil podnety, ktoré  písomne spracoval Ing. Mák: 

- Osvetlenie za bytovkou na  Farskej lúke 
- Nepokosené plochy v meste 
- Rozšírenie siete mestského rozhlasu  na  ul. Janka Kráľa a L.N. Tolstoja – plánujeme 

zaradiť do rozpočtu na budúci rok 
- Uzatvorenie komunikácie  k čističke odpadových vôd na Daxnerovej ul. rampou -  táto 

komunikácia nie je vo vlastníctve mesta 
- Vytvorenie klziska   pre budovou klubu v zimných mesiacoch 
- Vysadiť  stromy  pozdĺž chodníka ktorý vedie z Farskej  lúky  na  ul. Kalinčiakovu pri  

základnej škole 
Ing. Mák – sa vyjadril k niektorým podaným podnetom : 

- Osvetlenie  by  tam bolo dobré  opraviť z dôvodu bezpečnosti 
- Chodník sa   mi zdá  dosť nevyužitý 
- Na  komunikácii, ktorá vedie k čističke sa  vytvára najviac čiernych skládok 
- Klzisko  funguje aj v iných mestách 

p. primátor -  treba si uvedomiť, že nie všetko čo je na  území mesta aj patrí mestu. 
Nemôžeme  urobiť zásahy do cudzieho majetku. Ak budú mrazy tak si myslím, že to klzisko  
môže byť. 
Ing. Estefán -  boli už  pokusy o zriadenie klziska aj v minulosti, je tam  dosť zlý spád. Bude 
to treba doriešiť aj technicky. 
 
  
K bodu č. 4) Vyhodnotenie  návrhov podaných komisiami MZ  
 
 

Materiál do MZ predložil zástupca primátora mesta, Ing. László Kerekes,  informoval 
poslancov MZ o tom, že zápisnice zo zasadnutí komisií sú  dostupné už aj na webovej stránke 
mesta  Fiľakovo. 
 
 

1. Komisia  soc. vecí a zdravotníctva  
- Návrh na ocenenia mesta 
- Návrhy  VZN mesta 
- Projekt  výstavby nájomných domov 

 
2. Komisia ochrany verejného poriadku a dopravy 

- Kruhový objazd – Biskupická  Hlavná, SNP 
- Odkonárenie tují na  ul. Mládežníckej 
-  

3. Komisia pre kultúru 
- Prerokovanie žiadostí  o dotácie z rozpočtu mesta 
- Návrh na ocenenia mesta 

 
4. Komisia regionálnej politiky, podnikateľská a cestovného ruchu 

- Označenie   cesty na Hrad 



 
5. Komisia mestského majetku a finančná komisia 

- Hodnotiaca správa 
- Majetkovoprávne záležitosti 
- Návrh na ocenenia mesta 

 
6. Komisia  výstavby, ÚP a ŽP 

- Majetkovoprávne záležitosti  
- Žiadosť o úpravu komunikácie  od ŽSR 

 
     7. Komisia  pre školstvo, mládež a šport 

- Fiľakovský cross 
- Majstrovstvá SR v kolkoch 
- Minifutbalový turnaj  - 20.06.2015 
- Návrh na  ocenenia  mesta  

 
 

 
K bodu č. 5) Hodnotiaca  správa  o plnení   programového rozpočtu mesta  a rozpočtu   
                     PO a RO mesta k 31.12.2014, výsledky  auditu, prerokovanie záverečného   
                     účtu  mesta za rok 2014, Stanovisko HK  mesta k záverečnému účtu  
 

A) MsÚ 
Materiál bol poslancom predložený písomne. Tvorí prílohu k zápisnici. Do MZ ho  

predložila vedúca referátu  ekonomiky, Bc. Erika Szabová. 
p. primátor -   na zasadnutí mestskej rady sme správu podrobne prerokovali. V uplynulom 
období sa  málo dávali vypracovať  projektové dokumentácie  a medzinárodná spolupráca 
bola  na   nízkej úrovni. 
 

B) VPS 
Materiál bol poslancom predložený písomne. Tvorí prílohu k zápisnici. Do MZ ho  

predložil riaditeľ  VPS, Ing. Vince Erdős. 
p. primátor -  činnosť  VPS je málo viditeľná, preto je  potrebné zviditeľniť hlavne výsledky. 
Bol by som rád keby sa  posilnili aj  podnikateľské  aktivity VPS. 
 

C) MsKS 
Materiál bol poslancom predložený písomne. Tvorí prílohu k zápisnici. Písomne ho 

spracoval  riaditeľ  MsKS, PhDr. István Mázik a do MZ  ho predložil  p. Danyi Tibor. 
Poslanci MZ nemali k správe žiadne pripomienky. 
 

D) HMF 
Materiál bol poslancom predložený písomne. Tvorí prílohu k zápisnici. Do MZ ho  

predložila riaditeľka HMF, Mgr. Viktória  Tittonová, PhD. 
Poslanci nemali k predloženej správe žiadne pripomienky. 
 
     E) RO 
Materiál bol poslancom predložený písomne. Tvorí prílohu k zápisnici. Do MZ ho  predložili 
riaditelia  jednotlivých  škôl v nasledovnom poradí: 
1. ZŠ Školská 1 
2. ZŠ s VJM L. Mocsáryho Farská lúka 64/B 



3. ZŠ s VJM Š. Koháriho II 
4. ZŠ Farská lúka 64/A 
5. ZUŠ 
Poslanci MZ  nemali k správam žiadne pripomienky. 
Pán  primátor oboznámil  v rámci tohto bodu poslancov  MZ  s pripravovanou rekonštrukciou 
ZŠ  Š. Koháriho a adaptáciou budovy bývalého Daňového  úradu na  ZUŠ. 
 
 
F) Stanovisko   hlavného kontrolóra mesta k záverečnému účtu  

Materiál bol poslancom predložený písomne. Tvorí prílohu k zápisnici. Do MZ ho  
predložil hlavný kontrolór mesta, Ing. Ladislav Estefán. 
Poslanci k Stanovisku  nemali žiadne pripomienky. 
 
 
K bodu č. 6) Návrh VZN   mesta o podmienkach   držania   psov na území mesta  
                     Fiľakovo 
 
 

Návrh VZN bol poslancom predložený písomne. Tvorí  prílohu k zápisnici. Do MZ ho  
predložil vedúci odd. vnútornej správy, JUDr. Norbert Gecso. 
Poslanci MZ nemali  k VZN žiadne pripomienky. 
Poslanci hlasovaním schválili  VZN nasledovne: 
Prítomní: 11, Á: 11, N:0, Zdr.  sa: 0 
Hlasovanie: 
ÁNO: Anderko Zoltán, Cirbus Vladimír, Czupper Tibor, Eibner  Róbert, Ing. Ladislav Fehér, 
Kelemen Erik, Ing. Kerekes László, Ing. Mák Dávid, Oroszová Margita, Jozef Tankina, 
PaedDr. Tankina Tóth Tímea  
NIE : 0 
Zdržal sa: 0 
 
 
 
K bodu č. 7) Návrh na zmenu VZN o sociálnych službách 
 

Návrh  VZN bol poslancom MZ  predložený písomne. Tvorí prílohu zápisnice 
z dnešného rokovania a do MZ ho predložil vedúci oddelenia  vnútornej správy, JUDr. 
Norbert Gecso.  Pri jeho prerokovaní bola prítomná aj  riaditeľka Nezábudka n. o., Ing. 
Veliká. 
 
Hlasovanie  o Návrhu VZN:  
Prítomní: 11, Á: 11, N:0, Zdr.  sa: 0 
Hlasovanie: 
ÁNO: Anderko Zoltán, Cirbus Vladimír, Eibner Róbert, Czupper Tibor, Kelemen Erik, Ing. 
Kerekes László, Ing. Mák Dávid, Oroszová Margita, Tankina  Jozef,  PaedDr. Tankina Tóth 
Tímea,  Ing. Ladislav Fehér 
NIE : 0 
Zdržal sa: 0  
Poslanci schválili  Návrh VZN o sociálnych službách. 
 
 



K bodu č.8) Návrh VZN mesta  o poskytovaní dotácií z rozpočtu mesta Fiľakovo 
 
 

Materiál bol predložený písomne. Tvorí  prílohu k zápisnici. Do MZ ho predložila 
prednostka MsÚ, Mgr. Ľudmila Svoreňová. 
Ing. Fehér -  hlasujme  o pôvodnom  znení a zmeny od  komisií zapracujeme až  potom. 
p. primátor -   ja skôr navrhujem, aby sme  prerokovanie tohto nariadenia  presunuli  radšej  
na  zasadnutie MZ v júli. 
Hlasovanie o stiahnutí nariadenia z programu rokovania:  
Prítomní: 11, Á: 10, N:0, Zdr.  sa: 1 
Hlasovanie: 
ÁNO: Anderko Zoltán, Eibner Róbert, Czupper Tibor, Kelemen Erik, Ing. Kerekes László, 
Ing. Mák Dávid, Oroszová Margita, Tankina  Jozef,  PaedDr. Tankina Tóth Tímea,  Ing. 
Ladislav Fehér 
NIE : 0 
Zdržal sa: Cirbus Vladimír 
Návrh  VZN  bude  znova predložený na prerokovanie na ďalšom zasadnutí MZ. 
 
 
K bodu č. 9) Plány  práce  orgánov mesta na II. polrok 2015 
 

Materiál bol predložený písomne. Tvorí  prílohu k zápisnici. Do MZ ho predložila 
prednostka MsÚ, Mgr. Ľudmila Svoreňová.  

Poslanci MZ  k návrhu nemali žiadne pripomienky. 
 
 
K bodu č. 10) Správy predkladané  hlavným kontrolórom mesta 
 
 
a) Plán činnosti hlavného kontrolóra mesta na II. polrok 2015 
b) Vyhodnotenie plnenia uznesení za II. polrok 2014 
c) Správa hlavného kontrolóra o vykonanej kontrole príjmov  za prenájom budov za rok 
2014 na ZŠ Školská ulica č. 1 
d) Správa hlavného kontrolóra o vykonanej kontrole plnenia rozpočtu VPS v oblasti 
aktivity 6.3 Miestne komunikácie - údržba, čistenie za rok 2014  
e) Správa o vybavení Petície za premiestnenie Areálu Freestyle BMX vo Fiľakove 
 

Materiál bol predložený písomne. Tvorí prílohu k zápisnici. Do MZ ho predložil hlavný 
kontrolór mesta, Ing. Ladislav Estefán.  
Ing. Mák – podobný areál funguje aj  v Lučenci, treba  sa s nimi spojiť ako to riešili oni. 
 
 
K bodu č. 11) Majetkovoprávne záležitosti 
 

Materiál bol predložený písomne. Tvorí  prílohu k zápisnici. Do MZ ho predložil 
vedúci odd. ekonomiky a majetku mesta, Ing. Zoltán Varga. 

 
1. Ladislav Kandera, Fiľakovo.  

- Žiadosť o odkúpenie časti mestského pozemku  
Hlasovanie:  



Prítomní: 11, Á: 11, N:0, Zdr.  sa: 0 
Hlasovanie: 
ÁNO: Anderko Zoltán, Cirbus Vladimír, Eibner Róbert, Czupper Tibor, Kelemen Erik, Ing. 
Kerekes László, Ing. Mák Dávid, Oroszová Margita, Tankina  Jozef,  PaedDr. Tankina Tóth 
Tímea,  Ing. Ladislav Fehér 
NIE : 0 
Zdržal sa: 0  
Mestské zastupiteľstvo  neschválilo odpredaj  časti  pozemku.  
 
 
2. Školská jedáleň pri  M Ś – Óvoda Daxnerova  15  Fiľakovo  

- Návrh na vyradenie  majetku 
Hlasovanie:  
Prítomní: 11, Á: 11, N:0, Zdr.  sa: 0 
Hlasovanie: 
ÁNO: Anderko Zoltán, Cirbus Vladimír, Eibner Róbert, Czupper Tibor, Kelemen Erik, Ing. 
Kerekes László, Ing. Mák Dávid, Oroszová Margita, Tankina  Jozef,  PaedDr. Tankina Tóth 
Tímea,  Ing. Ladislav Fehér 
NIE : 0 
Zdržal sa: 0  
Poslanci hlasovaním schválili vyradenie majetku. 
 
 
3. Kúpna zmluva medzi  Agnesou  Šoóšovou a Mestom Fiľakovo 

- Kúpa pozemku na vybudovanie novej tržnice vo Fiľakove  
Hlasovanie:  
Prítomní: 11, Á: 11, N:0, Zdr.  sa: 0 
Hlasovanie: 
ÁNO: Anderko Zoltán, Cirbus Vladimír, Eibner Róbert, Czupper Tibor, Kelemen Erik, Ing. 
Kerekes László, Ing. Mák Dávid, Oroszová Margita, Tankina  Jozef,  PaedDr. Tankina Tóth 
Tímea,  Ing. Ladislav Fehér 
NIE : 0 
Zdržal sa: 0  
Poslanci hlasovaním schválili kúpu pozemku od  Agnesy Šoóšovej na vybudovanie  novej 
tržnice. 
 
 
K bodu č. 12) Aktuálne záležitosti mesta  
 
 

a) Verejné zhromaždenie obyvateľov obce 
Materiál bol predložený písomne. Tvorí  prílohu k zápisnici. Do MZ ho predložila 

prednostka MsÚ, Mgr. Ľudmila Svoreňová.  
Ing. Fehér – nezvolajme  verejné zhromaždenie. Zvolajme len nejaké  stretnutie obyvateľov 
mesta. 
p. Anderko – ja si tiež myslím, že stačí nejaké fórum. 
 
Poslanci sa dohodli na  dátume konania  fóra obyvateľov mesta  dňa 08. júla o 17.00 hod 
v MsKS. Budú pozvaní obyvatelia  ulíc: Gemerská, Tichá,  Mlynská, Úzka, Viničná. 
 



 
b) Návrh  ceny  na vývoz žúmp a septikov pre  obyvateľov 

v častiach mesta  bez  splaškovej kanalizačnej siete 
Materiál bol predložený písomne. Tvorí prílohu k zápisnici. Do MZ ho predložil 

riaditeľ VPS, Ing. Vincent Erdős. 
p. primátor -  znížená cena  bude platiť len tam, kde nie je kanalizácia. Treba to propagovať aj 
v mestskom rozhlase a novinách a aj v regionálnej televízii. 
 

c) Návrh na udelenie ocenení mesta  
Materiál bol predložený písomne. Tvorí  prílohu k zápisnici. Do MZ ho predložila 

prednostka MsÚ, Mgr. Ľudmila Svoreňová. Výsledky hlasovania  o udelení ocenení sú 
zaznamenané v uznesení z dnešného zasadnutia MZ. 

 
d) Schválenie rozpočtových opatrení 

Materiál bol predložený písomne. Tvorí  prílohu k zápisnici. Do MZ ho predložila 
vedúca  referátu ekonomiky, Bc. Erika  Szabová. 
Hlasovanie:  
Prítomní: 11, Á: 11, N:0, Zdr.  sa: 0 
Hlasovanie: 
ÁNO: Anderko Zoltán, Cirbus Vladimír, Eibner Róbert, Czupper Tibor, Kelemen Erik, Ing. 
Kerekes László, Ing. Mák Dávid, Oroszová Margita, Tankina  Jozef,  PaedDr. Tankina Tóth 
Tímea,  Ing. Ladislav Fehér 
NIE : 0 
Zdržal sa: 0  
Poslanci hlasovaním schválili predložené rozpočtové opatrenia. 

 
e) Vymenovanie komisie na výber nájomcov pre   12 b.j. na ul. 

Železničnej 
Materiál bol predložený písomne. Tvorí prílohu k zápisnici. Do MZ ho predložil 

vedúci odd..EaMM, Ing. Zoltán Varga. 
p. Eibner -  dúfam, že to nedopadne ako na  Bottovej. 
Ing. Fehér -  pamätám sa ja na  Farskej lúke  boli pri výbere prísne podmienky. 
Predsedom komisie je  primátor mesta  a zapisovateľ je  Ing. Varga. 
 

f) Hodnotiaca správa FTC  za  I. polrok 2015 
Materiál  písomne spracoval  Mgr. Visnyai Attila, prezident  FTC. Do MZ ho predložil 

p. Cirbus. Tvorí súčasť zápisnice z dnešného rokovania. 
p. primátor -  som rád, že  nám FTC takúto správu predložilo a máme prehľad o ich  činnosti. 
 

g) Rôzne 
- Ponuka na zriadenie súkromnej ZUŠ 

PhDr. Fehér Peter, vedúci   školského úradu  informoval  poslancov  MZ o tom, že  
mestu Fiľakovo bola doručená žiadosť zo súkromnej  ZUŠ zo Zvolena, ktorá si chce  zriadiť 
vo Fiľakove  elokované pracovisko a je  k tomu potrebný súhlas mesta. 
p. primátor -  je to  teraz dosť nevhodná chvíľa, ZUŠ sa sťahuje a aj riaditeľ a zástupca 
odchádzajú do dôchodku. 
Poslanci MZ  nesúhlasili so zriadením elokovaného pracoviska súkromnej ZUŠ vo Fiľakove. 
 
 
 



- Projekt Európa pre občanov  
Ing. Estefán Ladislav  hlavný kontrolór  mesta  oboznámil poslancov  MZ   o realizácii 

cezhraničného projektu Európa pre občanov. 
Poslanci MZ vzali informáciu na vedomie. 

 
 
K bodu č. 13) Diskusia 
 
Pán  primátor informoval poslancov o nasledovných aktuálnych  záležitostiach : 

-  Informácie  o rozvojových aktivitách: detské ihrisko, asfaltovanie ulíc 
Tajovského a Partizánska, 12 b. j. na Železničnej, rekonštrukcia  ZŠ na 
Mládežníckej,  rekonštrukcia strechy telocvične na Farskej lúke, terénne 
úpravy  na  ul. Baštovej 

- Zriadenie  dočasného úložiska pre stavebné odpady – prebieha inžinierska  
činnosť 

- Inertná  skládka na  ul. Družstevnej -  rokujeme s projektantom aj  s urbariátom 
- Problémy s s projektom na Zberný dvor 

 
K bodu č.14) Schválenie návrhu uznesení  
 

 
Predsedníčka návrhovej  komisie Bc. Erika Szabová prečítala návrh uznesenia 

z dnešného zasadnutia MZ. Poslanci za návrh hlasovali nasledovne: 
Prítomní: 10, Á: 10, N:0, Zdr.  sa: 0 
Hlasovanie: 
ÁNO: Anderko Zoltán, Cirbus Vladimír, Eibner Róbert, Czupper Tibor, Kelemen Erik, Ing. 
Mák Dávid, Oroszová Margita, Tankina  Jozef,  PaedDr. Tankina Tóth Tímea,  Ing. Ladislav 
Fehér 
NIE : 0 
Zdržal sa: 0  
Návrhy  uznesení sa hlasovaním stali uznesením 
 
 
 
K bodu č. 16)  Záver 
 

Na záver primátor mesta poďakoval poslancom MZ a prítomným za účasť 
a zasadnutie  mestského zastupiteľstva po vyčerpaní všetkých bodov  rokovania ukončil. 
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